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PROTOKÓŁ Nr 8/2013 

z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 

z dnia 12 września 2013 roku 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 

Jan Mazur -      Przewodniczący Rady 

Łukasz Szymański –     Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności 

Maciej Szulc –     Przewodniczący Klubu Radnych FS 

Jan Greczycho -    Przewodniczący Klubu Radnych GWS 

 

Nieobecni: 

Andrzej Budych –     Wiceprzewodniczący Rady/Przewodniczący Komisji Gospodarki  

                                      i Budżetu 

Marcin Kumke -       Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 

Grażyna Znamirowska-Szwarc –  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

 

W zakresie przedstawianych spraw: 

Jan Mazur Przewodniczący Rady 

Wiesław Czyczerski Burmistrz Zbąszynka 

 

Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.00 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Zgodnie z planem pracy Komisji Stałych i sesji. 

2. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 

 

W pierwszej kolejności Przewodniczący Rady omówił sprawy organizacyjne związane 

ze wspólnym posiedzeniem Komisji Stałych Rady i wrześniową sesją.   

Następnie Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski wstępnie omówił projekty 

uchwał przygotowane na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

/Informacja o projektach uchwał stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/. 

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady poinformował o korespondencji, 

która wpłynęła do biura Rady Miejskiej w ostatnim czasie.  

 

Członkowie Konwentu nie wnieśli uwag do przedstawionych informacji. 

 

Ad. 2 

 

W sprawach bieżących: 

  

W tej części posiedzenia członkowie Konwentu poruszyli szereg zagadnień dotyczących 

organizacji życia na terenie Gminy Zbąszynek, w tym m.in.: 
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Radny Jan Greczycho poruszył temat wynagrodzenia nauczycieli. W związku z tym skierował 

do Burmistrza Zbąszynka pytanie: Czy przyznany dodatek motywacyjny przez dyrektora 

szkoły wymaga informacji na radzie pedagogicznej? 

W odpowiedzi Pan Wiesław Czyczerski oznajmił, iż zasięgnie informacji na ten temat. 

  

Radny Maciej Szulc nawiązał do tematu oświetlenia ulic w Zbąszynku. Zdaniem radnego 

obecny drzewostan w dużym stopniu przysłania lampy, w związku z tym należałoby  

uporządkować ten temat. 

 

Następnie w ramach spraw bieżących głos zabrał Burmistrz Zbąszynka, który omówił stan 

popowodziowy na terenie gminy. Pan Wiesław Czyczerski skupił się przede wszystkim na 

omówieniu zakresu prac remontowych przeprowadzonych w I Gimnazjum oraz kosztów 

poniesionych w ramach realizacji tego zadania. 

 

 

Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 

 

Protokół sporządził: 

 

Jan Mazur 

 

Przewodniczący Rady 

 

 

 

Protokół otrzymują: 

 

1. Burmistrz 

2. Przewodniczący Rady 

3. Sekretarz Gminy 

4. Skarbnik Gminy 


